

**Memorandum of Understanding on a Strategic Partnership on
“Talent Cultivating Base of Walailak University, Thailand”
Among Walailak University, Thailand – Xiamen Huatian International Vocation
Institute – Open Education Group (Thailand)**

As part of a project to strengthen cooperation between China and Thailand in international education and, respond to the strategic concept of the Belt and Road Initiative, promote Thailand industry 4.0 (the Eastern Economic Corridor (EEC) plan), and improve the integration of vocational education and cultivate talents from all over the world, three parties sign a protocol of agreement on a strategic partnership on the basis of equality, mutually beneficial and friendly cooperation.

Party A: Walailak University of Thailand (“Party A” hereinafter)

Party B: Xiamen Huatian International Vocation Institute (“Party B” hereinafter)

Party C: Open Education Group (Thailand) (“Party C” hereinafter)

About Party A: Walailak University was founded in 1992. It is a public comprehensive university with a history of 30 years. Approved by Thailand Ministry of Education, it is entitled to award undergraduate, graduate and doctoral degrees. The university covers an area of 21,600 acres, making it the largest garden-style pristine campus in Southeast Asia. The University is named after the little princess of the ninth emperor of Thailand.

About Party B: Xiamen Huatian International Vocation Institute (hereinafter referred to as “school”) is located in Xiamen, a beautiful and warm sea garden city. Founded in 2002, the school was a comprehensive higher education institution focusing on practical professional skills education,



approved by Fujian Provincial Government. The school has 8,313 students and over 600 faculty members.

About Party C: Open Education Group (Thailand) is a legal institution registered in Bangkok, Thailand under the laws of the Kingdom of Thailand. It is an influential educational institution in Thailand that has long been engaged in cultural and educational exchanges and cooperation between China and Thailand.

Using modern technology, Open Education Group (Thailand) provides online education, academic education (top-up college level, undergraduate, master's and doctoral levels), non-academic education, language and cultural training in China and Thailand, and is authorized by Thai universities to set up admissions offices in China to carry out enrollment work. In the future, Open Education Group (Thailand) will integrate all kinds of educational resources, actively promote multi-level and multi-field educational exchanges and cooperation, and make positive contributions to educational cooperation between China and Thailand.

Party A, Party B and Party C agree to establish the following strategic cooperation.

I Talent Cultivating Base Construction

- a) Party A authorizes Party B to set up the "Talent Cultivating Base of Walailak University, Thailand".
- b) Party A admits students whose qualifications respond to Party A's standards for the Bachelor's, Master's and Doctor's degrees, recruited by Part B.
- c) Party A admits outstanding teachers and administrative faculty members whose qualifications agree with Part A's standards from Part B.
- d) Party B is responsible for the enrollment of "Talent Cultivating Base of Walailak

University”;

- e) Party B is responsible for providing enrollment office space and student counseling and other related work.
- f) Party B is responsible for providing student’s academic certificates and transcripts before the student is admitted to the undergraduate program.
- g) Party C is responsible for the application of student admission documents, admission and visa.
- h) Party C is responsible for student inbound pick-up and living services.
- i) Party C is responsible for the preparation and management of the Sino–Thai class.
- j) English will generally be used as the medium of instruction at Party A's programs at all levels. Chinese can only be used for certain groups based on a mutual agreement between the two parties; Party B and C shall support Party A with Chinese faculty for all special groups with needs of Chinese as the medium of instruction.

II Short-term Cultural Exchanges

- a) All parties, based on their own needs, will carry out study tours for students and teachers during the winter and summer holidays.
- b) All parties, based on their own needs, will conduct academic exchanges or short-term training courses.

III Confidentiality Agreement

- a) This MoU shall be executed in strict confidentiality, and without the written notice of the other party, neither party shall make any public statement or any disclosure in respect of this MoU.
- b) Amendments to this MoU shall be made with the written consent of all three parties.



c) MOU cannot be transferred without the prior written consent of the three parties.

IV Dispute Resolution

Disputes during cooperation shall be settled through friendly negotiation. If no solution can be reached, mediation can be carried out through an arbitration institution.

V MoU Period

This MoU is made in triplicate and shall come into force on the date of signing, valid for five years from December 2022 to December 2027. If the three parties intend to continue the cooperation, the MoU may be extended for five years. If either party wants to terminate the MoU, it shall give a written notice 60 days in advance.

(The following is the signature page without text)

University: Walailak University

Signature: *S. Thamrong*
(Prof.Sombat Thamrongthanyawong, Ph.D.)
Acting President of Walailak University



Date: 5 / 1 / 2023

Institute: Xiamen Huatian International Vocation Institute

Signature:

Date: / / 2023



Group: Open Education Group (Thailand)

Signature:

Date: / / 2023

泰国瓦莱岚大学-厦门华天涉外职业技术学院-泰国开放教育集团

共建“泰国瓦莱岚大学人才培养基地”

战略合作备忘录

为了加强中泰国际教育与合作，积极响应一带一路战略构想，结合泰国工业 4.0(东部经济走廊 EEC 计划)，促进职业教育融合发展，培养跨国人才，在平等、互惠、友好合作基础上，由以下三方共同签订战略合作备忘录。

甲方：泰国瓦莱岚大学(Walailak University)（以下简称“甲方”）；

乙方：厦门华天涉外职业技术学院（以下简称“乙方”）；

丙方：泰国开放教育集团（以下简称“丙方”）。

甲方简介：瓦莱岚大学（Walailak University，又译瓦莱拉大学）创立于 1992 年，是一所具有 30 年历史，经泰国教育部批准成立的一所公立性质的综合性大学，具有本科学士学位、硕士和博士学位授予权。学校占地 2.16 万亩，是东南亚占地面积最大的花园式原生态校园。瓦莱岚大学的校名是以泰国九世皇小公主名字命名的。

乙方简介：厦门华天涉外职业技术学院（以下简称“学校”）坐落于美丽温馨的海上花园城市——厦门，学校创办于 2002 年，是经福建省人民政府批准的一所注重实用专业技能教育的综合性高职院校。在校学生 8313 人，教职员工 600 余人。

丙方简介：泰国开放教育集团（Open Education Group (Thailand)）是依据泰王国法律在泰国曼谷注册的合法机构，是在泰国长期从事中泰文化教育交流与合作，具有一定影响力的教育机构。

泰国开放教育集团利用现代科技技术，在中泰两国开展在线教育，学历教育（专升本、本、硕、博层次），非学历教育，语言文化培训，并得到泰国高校授权，在中国设立招生办公室，开展招生工作。未来，泰国开放教育集团将整合各类教育资源，积极推进开展多层次、多领域的教育交流与合作，为中泰教育合作做出积极贡献。

甲乙丙三方同意建立以下战略合作：

一、建立人才培养基地

1. 甲方授权乙方设立“泰国瓦莱岚大学人才培养基地”。



2. 甲方录取乙方推荐的合格毕业生攻读本硕博学位。
3. 甲方录取乙方推荐的优秀教师、管理岗位教职人员攻读硕博学位。
4. 乙方负责“泰国瓦莱岚大学人才培养基地”的招生工作。
5. 乙方负责提供招生办公场地及学生咨询等相关工作。
6. 乙方负责提供学生升入本科前相应学历证书和成绩单。
7. 丙方负责学生入学资料申请、录取、签证等工作。
8. 丙方负责学生入境接机及生活服务。
9. 丙方负责组建中泰班筹备及管理工作。
10. 在甲方的各级课程中，一般使用英语作为教学语言。在三方协议的基础上，中文只能用于特定群体；乙方和丙方应向甲方提供中文教师，以满足所有特殊群体对中文授课的要求。

二、短期文化交流活动

1. 三方根据自身需求，在寒暑期开展面向学生和教师的游学交流活动。
2. 三方可根据自身需求，开展学术交流或短期培训课程。

三、保密资料

1. 本备忘录严格按照保密执行，未经另一方书面通知，任何一方不得就本备忘录发表任何公开声明或进行任何披露。
2. 本备忘录的修改须三方共同书面同意方可进行。
3. 未经三方事先书面同意，任何一方不得转让本备忘录。

四、争议解决方式

合作期间产生争议，双方友好协商解决。如无法解决可以通过仲裁机构进行调解。

五、协议期限

本协议一式三份，协议从签字当日起生效，有效期五年，自 2022 年 12 月-2027 年 12 月止。到期如三方有意继续合作，可顺延五年，如任何一方想终止协议需提前 60 天以书面形式告知。

（以下无正文，为协议签字页）

甲方:泰国瓦莱岚大学(Walailak University)

代表人(签字):

2023年 1 月 5 日

S. Thamrong
(Prof.Sombat Thamrongthanyawong Ph.D.)
Acting President of Walailak University



乙方:厦门华天涉外职业技术学院

代表人(签字):

2023年 月 日

丙方:泰国开放教育集团

代表人(签字):

2023年 月 日

